

عبد الله المزروعى يبحث تطوير العلاقات الاقتصادية مع وفد الغرفة العربية - البرازيلية

تعزيز وخلق شراكات في المجالات التجارية والاستثمارية. وأشار المزروعى إلى العلاقات المتميزة التي تربط دولة الإمارات العربية المتحدة وجمهورية البرازيل، مشيراً إلى أنها تعد نموذجاً في التكامل، الأمر الذي يظهر إمكانية كبيرة للتعاون في العديد من القطاعات التجارية والصناعية والاستثمار. مشيراً إلى أن تبادل زيارة الوفود من البرازيل يمكن أن تساهم



التقى رئيس اتحاد الغرف العربية، رئيس اتحاد الغرف بدولة الامارات العربية المتحدة، رئيس غرفة تجارة وصناعة أبو ظبي، عبد الله محمد المزروعى، وفدا من الغرفة التجارية العربية - البرازيلية برئاسة أمين عام الغرفة تامر منصور، وبحضور المستشار الإقليمي للغرفة في دول مجلس التعاون الخليجي والعراق واليمن، شاهين علي شاهين، ومدير عام غرفة أبو ظبي، محمد هلال المهيري.

في تعزيز فرص التعاون وفتح آفاق جديدة بين الفجيرة والبرازيل. من جانبه تطرق تامر منصور خلال اللقاء، إلى الدور البارز الذي تلعبه الغرفة التجارية العربية البرازيلية، على صعيد وضع برنامج وخطة عمل لتعزيز دورها على نطاق دول مجلس التعاون الخليجي والإسهام في تحقيق الأهداف التي أنشئ من أجلها المكتب الدولي للغرفة في دولة الامارات. لافتاً إلى التطور الملحوظ الذي تشهده العلاقات الإماراتية - البرازيلية، حيث تضاعف حجم التبادل التجاري والاستثماري في السنوات الأخير بشكل كبير. داعياً إلى تعظيم التعاون العربي - البرازيلي حيث تعدّ البرازيلي شريك اقتصادي هام للعالم العربي.

المصدر (اتحاد الغرف العربية)

وجرى التطرق خلال اللقاء، إلى التحضيرات الجارية لانعقاد المنتدى الاقتصادي العربي - البرازيلي في تموز (يوليو) القادم في مدينة سان باولو البرازيلية، حيث يهدف المنتدى إلى تعزيز علاقات التعاون الاقتصادي والتجاري والاستثماري بين الجانبين العربي والبرازيلي.

ورحب المزروعى في مستهل اللقاء، بوفد الغرفة العربية - البرازيلية، منوهاً بالدور الذي تقوم به الغرفة على صعيد تعزيز العلاقات الاقتصادية بين البلدان العربية والبرازيلي من جهة، وبين دولة الامارات العربية المتحدة والبرازيل من جهة أخرى. وثمن المزروعى الدور البارز والاستثنائي الذي يلعبه مكتب دبي الإقليمي للغرفة العربية - البرازيلية على صعيد إتاحة الفرص لأصحاب الأعمال من الامارات للالتقاء بأصحاب الأعمال والمستثمرين من البرازيل والدول العربية الأعضاء وتبادل الأفكار معهم، وهو ما ساهم في

Abdullah Al-Mazrouei Discusses Developing Economic Relations with the Delegation of the Arab-Brazilian Chamber

The President of the Union of Arab Chambers, the President of the Federation of Chambers of the United Arab Emirates, the President of the Abu Dhabi Chamber of Commerce and Industry, Abdullah Muhammad Al Mazrouei, a delegation from the Arab-Brazilian Chamber of Commerce headed by the Chamber's Secretary-General Tamer Mansour, and in the presence of the Chamber's regional advisor in the Gulf Cooperation Council countries, Iraq and Yemen, Shaheen Ali Shaheen, and the Director General of the Abu Dhabi Chamber, Muhammad Hilal Al Muhairi.

During the meeting, they discussed the ongoing preparations for the convening of the Arab-Brazilian Economic Forum next July in the Brazilian city of San Paulo. The forum aims to strengthen economic, commercial and investment cooperation relations between the Arab and Brazilian sides.

At the outset of the meeting, Al Mazrouei welcomed the delegation of the Arab-Brazilian Chamber, noting the role played by the Chamber in strengthening economic relations between Arab countries and Brazil on the one hand, and between the United Arab Emirates and Brazil on the other. Al Mazrouei praised the prominent and exceptional role played by the Dubai Regional Office of the Arab-Brazilian Chamber in providing opportunities for business owners from the UAE to meet with business owners and investors

from Brazil and the Arab member states and exchange ideas with them, which contributed to strengthening and creating partnerships in the trade and investment fields.

Al Mazrouei referred to the distinguished relations between the United Arab Emirates and the Republic of Brazil, noting that they are a model of integration, which shows great potential for cooperation in many commercial, industrial and investment sectors. He pointed out that the exchange of visiting delegations from Brazil could contribute to enhancing cooperation opportunities and opening new horizons between Fujairah and Brazil.

For his part, Tamer Mansour, during the meeting, touched on the prominent role played by the Arab-Brazilian Chamber of Commerce in setting a program and an action plan to enhance its role across the Gulf Cooperation Council countries and contribute to achieving the goals for which the Chamber's international office was established in the UAE. Pointing to the remarkable development witnessed by the UAE-Brazilian relations, where the volume of trade and investment exchange has doubled dramatically in recent years. He called for maximizing Arab-Brazilian cooperation, as Brazil is an important economic partner for the Arab world.

Source (Union of Arab Chambers)